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Side 1 

 

 
Deltagere: Peter Vilain, Lea Munch, Tove Andersen, Svend Larsen, Bent Cramer 
  

Fraværende: Hanne Heilmann, Christian Roed 
 
 
 

1. Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendt. 

 

2. Opfølgning på sidste møde 

 

Intet. 

 

3. Status fra Driften 

 

Vi har fået vejbump ved ind/udkørslen. Det hjælper allerede på hastigheden vin 

ind og udkørsel. 

Vi har fået et tilbud på 48.000 for at udskifte den nederste del af garageportene. 

Vi accepterer tilbuddet. 

Vi har pr. 7/10 fået ny grøn mand, Mick. Vi glæder os til at møde ham. Byd 

ham gerne velkommen. 

Der kommer gulvmand den 17/10 i Huset, så vi kan få ordnet gulvet efter sky-

bruddet i august. 

Vi har haft besøg af KTK-service der har udvidet nogle af cykelstativerne så 

der nu kan parkeres en mountainbike. 

Der er blevet skiftet en ventilator i hallen der var defekt og den i bokserummet 

er udskiftet med en fugtstyret. 

Vi vil gerne ha udført en hovedrengøring af opgangene. Det er ikke sket siden 

renoveringen. 

Vi skal ha opsat noget midlertidig spærring ved bom ved 69 indtil bommen er 

tilbage. Mange falder for fristelsen til at køre ind på området. Det er ikke tilladt 

at køre på de indre områder med mindre man er ved at flytte. 

 

 

4. Status på Solcelleprojektet 

 

Projektet er oppe og køre igen. Der er fundet en ny entreprenør der allerede er i 

gang. 

Der skal trækkes kabler i de sidste opgange. 

Der er kommet batterier, Eltavler, elmålere og invertere. Det er stort set kun 

monteringsopgaver der mangler, samt test. 

Hele projektet skal dog godkendes af det elselskab vi vælger som strøm leve-

randør og aftager af vores overskudsstrøm inden vi kan gå i drift. Forhåbentligt 

går vi i drift i december. 
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5. Bestyrelsessiden på Mit Vibo 

 

Vi gennemgik hurtigt bestyrelsessiden på Mit Vibo. 

 

 

6. Hjertestarterkursus 

 

Vi afholder et hjertestarterkursus for beboerne i januar. (prøver at få den 25/1-

2025) Invitation udsendes når vi har fået bekræftet datoen. Afdelingen giver 

frokost til deltagerne. 

 

 

7. Beboermøde 2024 

 

Vi gennemgik dagsordenen mm. til beboermødet. Bestyrelsen mødes den 

26/11 og klargør materialet til beboermødet. 

 

 

8. Formanden orienterer 

 

Vi har fået vores tilbud på beplantning kvalitetssikret af VIBO’s biodiversitets-

anvarlige. Han havde nogle få ændringer som vi medtager. 

Repræsentantskabsmøde afholdes i år 28. november og fra bestyrelsen delta-

ger. Tove, Svend, Peter, Lea. 

 

Bestyrelsen indstiller en beboer til Vibo’s frivilligpris. 

           

 

9. Bestyrelsens rådighedsbeløb 

 

Vi har 24.678,57 kr. tilbage. 

 

 

10.  Status på/fra aktivitetsudvalget 

 

 Vi har 33.944,03 kr. tilbage.  

 

 Vi har indtil videre kun planlagt Julebanko og Hjertestarterkursus. 

   

   

11.  Forslag/spørgsmål fra beboere 

 

 Ingen. 
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12.  Eventuelt 

 

 Intet. 

 

 

Næste bestyrelsesmøde afholdes 12. november kl. 18 


